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Not for children under 3 years.  Ne pas donner aux enfants de moins de 3 ans.

T4 M&M'S, the letter M and the M&M'S Characters are registered trademarks of Mars, Inc. and it's affiliates. Manufactured and distributed
under license by K'NEX. P.0. Box 700 Hatfield, PA 13440-0700. 1-800-KID-KNEX. *™* Mars, Inc. 2010. Visit www.mms.com. Kyle Busch,
#18°, and M&M'S* licensed under authority of Joe Gibbs Racing, Huntersville, NC. TOYOTA AND ALL ASSOCIATED MARKS, EMBLEMS
* |dentifie que ce sont d'authentiques briques K'NEX. AND DESIGNS ARE THE INTELLECTUAL PROPERTY OF TOYOTA MOTOR CORPORATION AND USED WITH PERMISSION. NASCAR® is a
Identifica los ladrillos genuinos de K'NEX. registered trademark of the National Association for Stock Car Auto Racing, Inc.
Identifiziert echte K'NEX-Bausteine. T4 MEM'S, la lettre M et les caractéres de M&M'S sont des marques déposées de Mars, Inc. et c'est des filiales. Construit et distribué sous le
* Edentifica i veri blocchi K'NEX. kIN ex v permis par K'NEX. P.0. Box 700 Hatfield, PA 13440-0700. 1-800-KID-KNEX. *™* Mars, Inc. 2010, Visite www.mms.com. Kyle Busch, #16°, et M&M'S® a autorisé sous
Identifica que sdo cubos genuinos da K'NEX. l'autorité de Joe Gibbs Racing, Huntersville, NC. TOYOTA ET TOUS LES MARQUES, EMBLEMES ET CONCEPTIONS ASSOCIES SONT LA PROPRIETE INTELLECTUELLE
Identificeert K'NEX bakstenen voor. Genuine K'NEX Bricks”  DE TOYOTA MOTOR CORPORATION ET UTILISE AVEC LA PERMISSION. NASCARR est une marque inscrite de I'Association nationale pour Stock Car Auto Racing, Inc.
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Collect All of the _
Kyle Busch 106pc/pza USRS
Building Sets by K'NEX!
Rassembler tout les Kyle et AOTI R -1 Lo s 8

availoble in oll markets.  disponibles pour fous les marchés.  disponibles en fodos mercados

Busch élégant éetablissant
des ensembles par K'NEX !

jColeccione todos los
Kyle Busch juguetes
vendidos por K'NEX!

Le 18 M&M'S®
EQUIPAGE TRAVAILLANT
est congue pour travailler avec
le 18 M&M’'S® VOITURE
POUR CONSTRUIRE.

El 18 M&M'S® TRABAJADORES
DE TRIPULACION es disenado
paratrabajar con el 18
M&M'S® COCHE PARA
CONSTRUIR.

Your 18 M&M’'S®
PIT CREW
is designed to work with
the 18 M&M'S® CAR Building Set.



